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Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2020-08-11 

Plats:   Orrliden 

Närvarande Pär Eriksson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Satu Verlinna 

Alf Svensson 

Lars Andersson 

Ulrika Kårefjärd 

Sonja Andersson 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande: Ulf Pettersson 

Johan Sjöberg 

Roger Gill 

  

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. Det känns 

härligt att ha ett fysiskt möte på Orrliden och vi tog tillfället i akt att ta en 

presentationsrunda nu när Sonja har möjlighet att se oss ”live”. 
 

2. Föregående protokoll  
a. Godkännande av föregående protokoll 

Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna. 
 

3. Summering av läget i fotbollsverksamheten 
a. Hur har våren fungerat för våra lag, träningar och matcher, publikfri 

arena 
Ungdomslagen har tränat och spelat träningsmatcher under hela våren och 

lagom när ungdomsserierna drog igång kunde även seniorfotbollen starta 

upp.  

Det har varit några matcher där det funnits mycket publik men det är svårt att 

mota bort dem. Däremot har de varit duktiga, i allmänhet, på att hålla 

avstånd. 
b. Avstämning ungdoms- och seniorverksamheten, uppstart nytt lag f 2015 

Johan och Maria ska ha en intresseträff på torsdag för föräldrar till barn födda 

2015. Intresset är stort. 

Herrarna har haft det lite tufft med närvaro på träningarna i och med 

pandemin och nu gäller det att lyfta laget och få igång andan igen. 
c. Eventuella nya beslut och riktlinjer avseende coronan 

Vi låter våra egna riktlinjer ligga kvar. Vi ”sitter lugnt i båten” och avvaktar 

utvecklingen nu när skolan drar igång igen. 
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d. Behov av information och kommunikation 
Ingen ny kommunikation behövs. 
 

4. Ekonomi – lägesrapport 
a. Ekonomiska läget jan-juli 

Läget ser bra ut. Vi har fått 40 000kr i kompensationsstöd via RF och det täcker, 

till viss del, det tapp vi har i kioskverksamheten. Sen har vi även fått 

solidaritetspengarna för övergången av Marcus Danielson till Dalian FC i Kina. 

Vi behöver placera om lite pengar för att inte ha för mycket på det allmänna 

kontot. Roger och Maria får i uppdrag att gå till banken och sköta 

omplaceringen. 

b. Sponsorarbetet under hösten och 2021 
Vi börjar närma oss det uppsatta målet och några extra sponsorer har kommit 

till. 
c. Marcus-pengarna, avstämning 

Efter ytterligare mailkonversation mellan Nina och Dalian FC, som mynnade i 

en överenskommelse, så gick en faktura iväg till den Kinesiska klubben och 

den sista juli landade pengarna på föreningens konto. 
 

5. Modernisering av Orrliden 
a. Avstämning läget 

Omklädningsrummen är inte klara än, har stått still under semester trots att de 

sagt att de skulle jobba hela sommaren. Målet att vara klara v33 hålls inte 

men vi hoppas det blir klart så snart som möjligt. Vi har även, precis, fått höra 

att byggnadslovet är klart och godkänt för byggnationen som ska ersätta de 

gamla barackerna. Vi behöver få en budget för arbetet så vi kan gå vidare 

och söka bidrag från olika stiftelser mm. 
b. Läktarfrågan – hur går vi vidare 

Vi behöver borsta och måla underlaget till läktaren och sedan sätta ihop den 

och beklä den med nytt virke. Byggnadslovet behöver ansökas. Micael, Maria, 

Satu och Tomas beslutas bilda arbetsgruppen kring att få läktaren på plats 

innan vintern kommer. 
 

6. Rapporter och diskussion 

a. Förberedelse och kallelse till årsmötet 17 september 
Kallelse med anmälan kommer att gå ut så snart som möjligt och vi kommer 

att hålla till i skolan för att kunna hålla avstånd bland mötesdeltagarna. 
b. Diplomerad Förening 

Marcus Holmberg, SöFF, bjuds in till oktobermötet för att göra en form av 

uppsamling och få igång arbetet kring diplomeringen igen. 

c. Kansliet aktuella frågor 
Stefan Ilic, som bedriver individuell träning, lånar våra ytor för sin verksamhet 

och vi bjuder in honom till ett separat möte för att höra mer om hans arbete. 

Styrelsen beslutar att Maria och Ulrica är med som styrelserepresentanter och 

ser till att ta med två lämpliga tränare till mötet. 

EIS har skickat inbjudan till årsmötet och nytt datum är satt till 29/9. Maria och 

Nina representerar klubben. 

Vi har fått ytterligare förfrågning om att hyra klubbhuset men vi fortsätter att 
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hålla det stängt både pga corona och ombyggnationerna. 

Vi har fortfarande ett antal spelare som inte betalar sina medlemsavgifter och 

Maria ser till att skriva ut dessa personers fakturor och de kommer sedan att 

lämnas över personligen för att driva in pengarna. 

 

7. Styrelsemöten hösten 2020 
a. Tisdagar 18.00-20.00 

8 september 

6 oktober 

3 november 

8 december 
 

8. Skrivelser och inbjudningar 
Inga skrivelser inkomna utöver de som vi redan erhållit via mailen. 

 

9. Övriga frågor 
a. Inför hösten 

Diplomerad Förening 

Senior-/Ungdomskommitté 

Domaransvarig 
 

Micael rapporterade att han var på Föreningsbingons årsmöte och de rapporterade 

att det inte blir några utdelningar i år då de haft det tufft ekonomiskt.  

 

10. Summering och utvärdering av dagens möte 
Det var återigen ett bra och innehållsrikt möte och extra härligt att vi kunde ses på 

Orrliden och börja med att fira Marcus-pengarna. 

  

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 

• Vi låter våra egna riktlinjer kring corona ligga kvar och avvaktar skolstart mm 

• Maria och Roger får i uppdrag att omplacera pengar i föreningens räkning 

• Vi kan nu börja söka bidrag från stiftelser mm för ombyggnationerna på 

Orrliden 

• Vi beslutade om en arbetsgrupp kring uppbyggnaden av läktaren 

• Marcus Holmberg, SöFF, bjuds in till oktober månads styrelsemöte 

• Ett möte med Stefan Ilic ska hållas för att höra mer om hans verksamhet 

• De som ännu inte betalat sina medlemsavgifter kommer att få utskrivna 

fakturor överlämnade personligen 
 

 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Pär Eriksson 


